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VÝROČNÍ ČLENSKÁ SCHŮZE ZO ČSCH HORŠOVSKÝ TÝN  
 KONANÁ DNE 17. 3. 2023 V RESTAURACI „ROUTE 26“  

 

Program: 

1. Zahájení 
2. Přijetí nových členů 
3. Zpráva o činnosti ZO v roce 2022 
4. Pokladní a revizní zpráva, plnění rozpočtu za rok 2022 
5. Návrh rozpočtu na rok 2023 
6. Plán činnosti ZO na rok 2023 
7. Volby do výboru ZO 
8. Naši jubilanti  
9. Diskuse 
10. Usnesení 
11. Občerstvení 
12. Závěr 

Přítomno: 27 členů starších 18 let + 4 MCH 

Omluveno: 5 členů 

Hosté: Buršík Josef – předseda OO ČSCH Domažlice 
 

1. Schůzi zahájil a řídil jednatel ZO př. Koczai Zdeněk.  
Přivítal přítomné, seznámil s programem schůze, následně byl program hlasováním 
schválen. Zápis z VČS vypracuje jednatel. Ověřením zápisu byl pověřen př. Fiala Miloš. 

2. Jednateli byla předána žádost o přijetí za člena ZO Horšovský Týn od 3 chovatelů: Josef Tolar, 
Aleš Tolar a Barbora Davídková – hlasováním byli přijati za členy ZO. 

3. Předseda organizace př. Fiala krátce zhodnotil minulý rok. Okresní výstava, kterou jsme 
pořádali v jízdárně areálu Chodské pily Srnka s.r.o., byla veřejností hodnocena velmi dobře, 
výstavu navštívilo cca 450 platících návštěvníků, díky dotaci, kterou jsme na výstavu 
obdrželi, byla i po finanční stránce zisková. 
Výbor dostal od MKZ Horšovský Týn informaci, že v letošním roce s velkou 
pravděpodobností proběhne kulturní program Anenské pouti v sadech Petra Bezruče, což 
pro nás znamená, buď na výstavu v tradičním termínu rezignovat nebo ji uspořádat opět 
v jízdárně. 
Členové hlasováním odsouhlasili, aby výbor jednal s Chodskou pilou o možnosti pořádání 
výstavy v termínu 21. – 23. 7. 2023. 
Hospodář př. Hradecký se spojí s majitelkou pily a zjistí, zda a za jakých podmínek můžeme 
v jízdárně výstavu uspořádat. 
Předseda dále informoval, že i v letošním roce by se okresní výstava konala v říjnovém 
termínu v Horšovském Týně – i v tomto případě výbor počítá s pořádáním v jízdárně. 
Př. Fiala Miloš informoval o práci kroužku, seznámil členy s výsledky našich mladých 
chovatelů na Celostátním kole olympiády (výsledky byly již zveřejněny ve zprávě z VČS 
2022). 

4. Za omluvenou pokladní př. Bůžkovou přečetl pokladní zprávu př. Müller. 
Seznámil členy s příjmy a výdaji za rok 2022. 
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Jednatel přečetl a nechal členy schválit „Zprávu o majetku a závazcích k 31. 12. 2022“. 
„Zpráva“ bude zaslána Rejstříkovému soudu v Praze, tak jak je stanoveno v novele zákona o 
účetnictví (zákon č. 563/1991 Sb.). 
Předseda revizní komise př. Echtner konstatoval, že revize pokladních knih a finančních 
prostředků organizace proběhla bez závad. 
Vedení knih je v pořádku, kontrolou nebyly zjištěny žádné nesrovnalosti. 

5. Pokladní připravila návrh rozpočtu ZO na rok 2023, ZO letos požádala o 4 dotace vyhlášené 
MěÚ Horšovský Týn, žádosti se podávaly do konce února, výbor zatím nedostal vyrozumění 
o schválení – přednesl př. Müller. 

6. Jednatel př. Koczai Zdeněk vystoupil s „Plánem činnosti ZO na rok 2023“. 
Celý plán činnosti bude zaslán členům a vyvěšen na stránkách ZO. 

7. Volby se konaly v souladu se stanovami ČSCH.  
Předsedou volební komise byl hlasováním schválen př. Harčarík Miroslav, předsedou 
mandátové komise př. Fiala Miloš.  
Předseda volební komise př. Harčarík ověřil u mandátové komise, zda je přítomna 
nadpoloviční většina členů s hlasovacím právem. Přítomno bylo 27 z 34 členů starších 18 let.  
Př. Harčarík navrhl veřejnou volbu – dal hlasovat – pro 27, proti 0, zdržel se 0. 
Poté dal hlasovat o způsobu volby kandidátů – nejprve navrhl volbu po celých kandidátkách 
– pro hlasovalo 27 členů.  
Předseda volební komise představil kandidáty do výboru ZO, poté dal o kandidátce výboru 
hlasovat – pro 27 členů, proti 0, zdržel se 0.  
Další volbou byla kandidátka KK ZO – pro 27, proti 0, zdržel se 0.  
Kandidáti do výboru a KK ZO jsou uvedeni v samostatném zápisu o provedených volbách. 
Následovala kandidátka delegátů na okresní konferenci:  
př. Ing. Hošková Karolína – pro 27, proti 0, zdržel se 0.  
Dle volebního řádu ČSCH bylo hlasováno o doporučení pro kandidáty do výboru OO 
Domažlice. Představena 1 kandidátka. 
Ing. Hošková Karolína – pro 27, proti 0, zdržel se 0  
Předseda volební komise volby ukončil s konstatováním, že volby proběhly bez závad a jsou 
platné. 

8. Dalším bodem jednání bylo poděkování za dosavadní práci členům, kteří v tomto roce 
oslavili kulatá životní výročí:  

Fialová Eliška   10 

Forst Jaroslav   75 

9. Diskuse 
▪ Př. Štajdl se dotázal výboru, zda již oslovil MěÚ Horšovský Týn ohledně výstavby 

nějakého důstojnějšího zázemí pro činnost organizace. Pokud se budou pouťové 
programy odehrávat v blízkosti areálu, bude pro nás toto pěkné prostředí 
nevyužitelné a pro chod kroužku MCH jsou prostory v chatce již nevyhovující 
(poznámka – toto téma bylo již otevřeno při loňské okresní výstavě). 

▪ Předseda ZO odpověděl za výbor – výbor dosud žádné kroky nepodniknul, 
předpokládali jsme, že VČS navštíví starosta města pan Holeček, bohužel na 
pozvánku ZO nereagoval. 

▪ Registrátor př. Müller upozornil členy, že OO Domažlice pracuje vždy 1. středu 
v měsíci, proto je nutné předávat rodokmeny králíků k registraci alespoň jeden týden 
před 1. středou, pokud budou rodokmeny dodány pozdě, bude muset chovatel na 
rodokmeny měsíc počkat. 
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▪ Hospodář ZO př. Hradecký poděkoval př. Echtnerovi za seno a slámu pro zvířata 
chovaná v kroužku MCH. 

▪ Př. Hošková se dotázala, zda by nemohla být expozice exotů také ohodnocena 
posuzovatelem. 

▪ Př. Štajdl přislíbil, že se s posuzovatelem exotů spojí a zkusí domluvit posuzování. 
Předpokladem je, že by v jízdárně byly voliéry pro exoty a možná i stan, pod který by 
se expozice exotů umístila. 

▪ Př Bubeníček vznesl dotaz na možnost uspořádat klubovou výstavu králíků Teddy 
v rámci červencové výstavy. 

▪ Odpověď výboru – všechny aktivity pro zatraktivnění výstavy jsou vítány. 

▪ Předseda OO Domažlice př. Buršík promluvil o některých změnách, platných i 
připravovaných ÚVV ČSCH. Od 1. 4. vstoupí v platnost nový Řád posuzovatelů, 
připravují se nové Stanovy ČSCH. 

▪ Př. Buršík potvrdil, že OO Domažlice schválilo dotace na výstavy pro ZO okresu, 
dotace bude vyplacena za každou výstavu s řádným posuzováním. 

10. Usnesení: 

• Výroční členská schůze schvaluje: 

o Přijetí nových členů ZO – Josef Tolar, Aleš Tolar a Barbora Davídková  

o Zprávu o činnosti ZO ČSCH Horšovský Týn za rok 2022 

o Pokladní zprávu a zprávu revizní komise za rok 2022 

o Zprávu o majetku a závazcích k 31. 12. 2022 

o Návrh rozpočtu na rok 2023 

o Plán práce na rok 2023 

o Výsledky voleb do výboru ZO, KK ZO, delegáta na okresní konferenci, doporučení 
pro kandidáta do výboru OO ČSCH Domažlice 

o Poplatky za registraci králíků v roce 2023 – na 4,- Kč registrátorovi OO za 1 ks  
(3,50 Kč ÚV ČSCH, 0,50 Kč OO ČSCH) 

o Příspěvek účastníkům celostátních výstav a také výstav vyšších chovatelských 
úrovní. 
Konkrétní výši příspěvku stanoví dle možností výbor ZO 

o Úhradu členského příspěvku svým členům starším 70 let 

o Úhradu členského příspěvku svým členům, kteří odpracovali více než 25 
brigádnických hodin 

• VČS ukládá výboru ZO: 

o Projednat potřeby organizace alespoň na 4 výborových schůzích 

o Svolat členskou základnu na 2 členské schůze 

• VČS ukládá všem členům: 

o Účastnit se všech brigád a dalších akcí vyhlášených výborem ZO 

Usnesení bylo jednohlasně schváleno veřejným hlasováním. 
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11. Schůzi ukončil jednatel ZO př. Koczai Zdeněk.  
Poděkoval přítomným a popřál všem mnoho osobních i chovatelských úspěchů. 

Zápis vypracoval dne: 25. 3. 2023 Koczai Zdeněk 

Zápis ověřil dne:   Fiala Miloš 


